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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2014 
§ 13-37 

Tid: tisdagen den 18 mars kl. 17.30–17.50 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-03-19 
 

 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Emilia Bjuggren 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Billy Östh (M) 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)     

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Jennie Hansson Åkerlind (S) 
Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)   

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)   

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Förhindrade    
Axel Nekham (MP)  
Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, , 

Erik Odenlid nämndsekreterare, Lennart Öström administratör 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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§ 21 
Omläggning av friidrottsbanorna på Stadion  
Förslag till inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr: 324-1200-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner investeringsutgiften om totalt 5,0 mnkr för omläggning 

av friidrottsbanorna på Stadion under 2014 som förvaltningen beställt av fastighets-

kontoret för utförande. 

2. Idrottsnämnden godkänner ett utökat hyrestillägg om sammanlagt 0,65 mnkr för det 

första året till följd av investeringsutgiften, och ger förvaltningen rätt att teckna ett 

själv-kostnadsbaserat hyrestillägg till nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret.  

 

Ärendet 
I idrottsnämndens investeringsplan för 2014 finns 5,0 mnkr upptaget för att ersätta de gamla 

friidrottsbanorna med nya på Stadion. Tidsplanen för genomförandet är snäv. Arbetet måste 

slutföras under juli månad och i god tid till den årliga DN-galan som i år äger rum den 21 au-

gusti.  

 

Fastighetskontoret behöver inte redovisa investeringsprojekt understigande en kostnad om 

10,0 mnkr till fastighetsnämnden, eftersom kontorets förvaltningschef har delegationsrätt för 

projekt upp till detta belopp. Idrottsnämnden ska godkänna ett inriktnings- och genomföran-

debeslut för investeringsprojekt med en bedömd kostnad över 3,0 mnkr. 

 

Projektering och genomförande av projektet drivs i enlighet med gränsdragningslistan av fas-

tighetskontoret och idrottsförvaltningen medverkar.  

 

Totalkostnaden bedöms till 5,0 mnkr, vilket medför en hyreshöjning för idrottsnämnden med 

0,65 mnkr år 1.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Regina Kevius m.fl. (M), Daniele Fava m.fl. (FP), Fredric Ericson (C) och Leif Kroon (KD) 

lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:  

Vid anläggningen av nya löparbanor är det önskvärt att inte utesluta några alternativ. Båda 

prefabricerade och platslagda banor bör utvärderas utifrån minsta möjliga byggnationstid, 

hållbarhet, miljömässighet och livscykelkostnad. Det är önskvärt att löparbanorna på Sta-

dion är tillgänglig för allmänheten under sommaren så en kort byggnationstid bör beaktas.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


